

## التعديلات المقترحة على سياسة مكافآت أعضاء مجلس الإدارة واللجان والإدارة التنفيذية

المادة بعد التعديل	المادة قبل التعديل
مادة (5): تفاصيل مكافآت أعضاء مجلس الإدارة ولجانه:	مادة (5) : تفاصيل مكافآت أعضاء مجلس الإدارة ولجانه:
فقرة (3) المكافأة السنوية لعضوية لجنة المراجعة (130,000) ريال	فقرة (3) المكافأة السنوية لعضوية لجنة المراجعة (100,000) ريال
فقرة (4) المكافأة السنوية لعضوية اللجنة التنفيذية (100,000) ريال	فقرة (4) المكافأة السنوية لعضوية اللجنة التنفيذية (70,000) ريال
فقرة (5) المكافأة السنوية لعضوية لجنة المكافآت والترشيحات (100,000) ريال	فقرة (5) المكافأة السنوية لعضوية لجنة المكافآت والترشيحات (70,000) ريال

## Proposed amendments to the policy of remuneration of the members of the Board of Directors, Committees and Executive Management

Article before amendment	Article after amendment
Article (5): Details of the remuneration of the members of the Board of Directors and its committees	Article (5): Details of the remuneration of the members of the Board of Directors and its committees
Paragraph (3) Annual Remuneration for Audit Committee Membership SAR (100,000)	Paragraph (3) Annual Remuneration for Audit Committee Membership SAR (130,000)
Paragraph (4) Annual Remuneration for Executive Committee Membership SAR (70,000)	Paragraph (4) Annual Remuneration for Executive Committee Membership SAR (100,000)
Paragraph (5) Annual Remuneration for the membership of the Remuneration and Nomination Committee SAR (70,000)	Paragraph (5) Annual Remuneration for the membership of the Remuneration and Nomination Committee SAR (100,000)